



EUROPEAN COMMISSION
DIRECTORATE-GENERAL
PERSONNEL AND ADMINISTRATION
Direction A - Staff and Career

Officials and external staff – Administrative procedures

Brussels, 25/05/2007
ADMIN/A-4/EMA-la D(2007) 11615

Dear Counsellor,

I would like to inform you that the European Commission is looking for national experts (SNE) for detachments to the Directorates General listed below.

Applications should be sent **only by your Permanent Representation** to the sector “Seconded National Experts” to the ADMIN-END@ec.europa.eu. mailbox. Applications **should not be addressed directly to the Directorates General**. **Applications on paper support (fax or mail) are not anymore needed. Permanent Representations are kindly requested to send applications exclusively by e-mail to the above mentioned address.** Candidates should draft their CV following the European CV form which could be found at the following address: <http://www.cedefop.eu.int/transparency/cv.asp>, in English, French or German, in PDF or Word in order to ensure a direct evaluation of the applications.

Each candidate should precise the DG, Unit and position for which he applies.

I draw your attention to the deadline for receipt of applications - only applications arriving **within the deadline** will be considered as corresponding to the published notice of vacancy.

All late applications will not be considered as relative to this notice of publication and **will not be transmitted** subsequently to the Directorates General.

You will find enclosed the profiles of the experts required and I would be obliged if you could forward these to the various relevant Ministries in order to generate possible candidatures.

Yours faithfully

Enrico Maria ARMANI

signed

Encl.: 41

	Deadline for submission of Curriculum Vitae
Budget (BUDG) 01	16/07/2007
Development & Relations with African, Caribbean and Pacific States (DEV)	16/07/2007
Directorate General Informatics (DIGIT) A	16/07/2007
Economic and Financial Affairs (ECFIN) C1	16/07/2007
Economic and Financial Affairs (ECFIN) F2	16/07/2007
Economic and Financial Affairs (ECFIN) L5	16/07/2007
Enlargement (ELARG) D1	16/07/2007
Enlargement (ELARG) E4	16/07/2007
Employment, Social Affairs and Equal Opportunities (EMPL) B1	16/07/2007
Enterprise and Industry (ENTR) F2	16/07/2007
Enterprise and Industry (ENTR) I4	16/07/2007
Environment (ENV) A3	16/07/2007
European Personnel Selection Office (EPSO) D(a)	16/07/2007
European Personnel Selection Office (EPSO) D(b)	16/07/2007
Eurostat (ESTAT) C5	16/07/2007
Information Society (INFSO) D1	16/07/2007
Information Society (INFSO) G1	16/07/2007
Information Society (INFSO) G3	16/07/2007
Justice, Freedom and Security (JLS) A1	16/07/2007
Justice, Freedom and Security (JLS) B4	16/07/2007
Joint Research Centre (JRC) - IPTS Sevilla	16/07/2007
Joint Research Centre (JRC) – IPTS Sevilla	16/07/2007
Joint Research Centre (JRC) – IPSC Ispra	16/07/2007
European Anti-Fraud Office (OLAF) A3	16/07/2007
European Anti-Fraud Office (OLAF) C1	16/07/2007
External relations (RELEX) A4	18/06/2007
External relations (RELEX) B2	16/07/2007

External relations (RELEX) C2	16/07/2007
External relations (RELEX) F2	16/07/2007
Research (RTD) F3	16/07/2007
Research (RTD) I3	16/07/2007
Taxation and Customs Union (TAXUD) D2	16/07/2007
Taxation and Customs Union (TAXUD) D4	16/07/2007
Trade (TRADE) B1	16/07/2007
Trade (TRADE) E1	16/07/2007
Trade (TRADE) G1	16/07/2007
Energy and Transport (TREN) D2	16/07/2007
Energy and Transport (TREN) D3	16/07/2007
Energy and Transport (TREN) E1	18/06/2007
Energy and Transport (TREN) F1	16/07/2007
Energy and Transport (TREN) G3	16/07/2007



COMMISSION EUROPÉENNE
DIRECTION GÉNÉRALE
PERSONNEL ET ADMINISTRATION
Direction A – Personnel et carrière

Fonctionnaires et personnel externe – procédures administratives

Bruxelles, le 25/5/2007
ADMIN/A.4/EMA.la D(2007) 11615

Madame/Monsieur le Conseiller,

J'ai l'honneur de vous informer que la Commission recherche des experts nationaux (END) pour des détachements auprès des Directions générales dont vous trouverez la liste ci-dessous.

Les candidatures seront transmises **exclusivement par les Représentations permanentes** au secteur «Experts nationaux détachés» à l'adresse électronique **ADMIN-END@ec.europa.eu. et non aux Directions générales**. Les candidatures sur support papier (fax ou courrier) ne sont plus nécessaires. Les Représentations permanentes sont priées d'envoyer ces candidatures exclusivement par e-mail à l'adresse mentionnée ci-dessus. Les candidats doivent rédiger un CV selon le modèle européen qu'ils pourront trouver à l'adresse <http://www.cedefop.eu.int/transparency/cv.asp> en anglais, français ou allemand pour que le CV soit accessible à tous, en format PDF ou Word.

Chaque candidat doit mentionner précisément la DG, l'Unité et le poste auquel il fait référence.

La DG ADMIN vérifiera la compatibilité de la candidature avec le descriptif de la publication et ensuite transmettra aux DGs concernées.

J'attire également votre attention **sur le respect des dates limites indiquées** et sur le fait que seules les candidatures nous parvenant dans les délais prescrits seront considérées et traitées comme répondant à l'avis de vacance.

Toute candidature nous parvenant après l'expiration des délais ne sera pas considérée comme relative à l'avis de vacance et **ne sera pas transmise aux Directions Générales**.

Vous trouverez en annexe les profils de ces experts que je vous serais obligé de transmettre aux différents Ministères compétents afin de générer d'éventuelles candidatures.

Je vous remercie de votre collaboration et je vous prie d'agréer, Madame/Monsieur le Conseiller, l'expression de mes salutations distinguées.

Enrico Maria ARMANI
signée

Annexes : 41

DG	Date limite pour l'envoi des Curriculum vitae:
Budget (BUDG) 01	16/05/2007
Développement et relations avec es Etats d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique (DEV) C2	16/07/2007
Direction Générale Informatique (DIGIT) A	16/07/2007
Affaires Economiques et financières (ECFIN) C1	16/07/2007
Affaires Economiques et financières (ECFIN) F2	16/07/2007
Affaires Economiques et financières (ECFIN) L5	16/07/2007
Elargissement (ELARG) D1	16/07/2007
Elargissement (ELARG) E4	16/07/2007
Emploi, affaires sociales et égalité des chances (EMPL) B1	16/07/2007
Entreprise et industrie (ENTR) F2	16/07/2007
Entreprise et industrie (ENTR) I4	16/07/2007
Environnement (ENV) A3	16/07/2007
Office Européen de Sélection du Personnel (EPSO) D(a)	16/07/2007
Office Européen de Sélection du Personnel (EPSO) D(b)	16/07/2007
Eurostat (ESTAT) C5	16/07/2007
Société de l'Information (INFSO) D1	16/07/2007
Société de l'Information (INFSO) G1	16/07/2007
Société de l'Information (INFSO) G3	16/07/2007
Justice, liberté et sécurité (JLS) A1	16/07/2007
Justice, liberté et sécurité (JLS) B4	16/07/2007
Centre Commun de Recherche (CCR) – IPTS Séville	16/07/2007
Centre Commun de Recherche (CCR) – IPTS Séville	16/07/2007
Centre Commun de Recherche (CCR) – IPSC Ispra	16/07/2007
Office européen de lutte antifraude (OLAF) A3	16/07/2007
Office européen de lutte antifraude (OLAF) C1	16/07/2007
Relations extérieures (RELEX) A4	18/06/2007
Relations extérieures (RELEX) B2	16/07/2007
Relations extérieures (RELEX) C2	16/07/2007
Relations extérieures (RELEX) F2	16/07/2007

Recherche (RTD) F3	16/07/2007
Recherche (RTD) I3	16/07/2007
Fiscalité et Union douanière (TAXUD) D2	16/07/2007
Fiscalité et Union douanière (TAXUD) D4	16/07/2007
Commerce (TRADE) B1	16/07/2007
Commerce (TRADE) E1	16/07/2007
Commerce (TRADE) G1	16/07/2007
Energie et Transport (TREN) D2	16/07/2007
Energie et Transport (TREN) D3	16/07/2007
Energie et Transport (TREN) E1	18/06/2007
Energie et Transport (TREN) F1	16/07/2007
Energie et Transport (TREN) G3	16/07/2007

NOTICE OF VACANCY

SECONDED NATIONAL EXPERTS

1. Directorate general	: Enterprise and Industry	
- Directorate	: F - Consumer goods	
- Unit	: 2 - Pharmaceuticals	
- Place	: Brussels	
- Head of Unit	: Martin	Terberger
	Tel. +32 2 29 53986	
- Date of beginning	: 16.09.2007	

2. Main areas of responsibility :

Our unit (ENTR/F2 – Pharmaceuticals) is responsible for managing the regulatory framework of medicinal products for human and veterinary use and assumes responsibilities towards the European Medicines Agency. In cooperation with another unit in the same Directorate its mission is also to promote innovation and competitiveness of the pharmaceuticals industry, a key industrial sector, and to follow research activities.

We are proposing the challenging post of an administrator, interested to support us in applying and further developing the pharmaceutical acquis with its threefold objective of protecting public health, completing the Single Market and improving competitiveness of European industry. The new colleague will work in a team with lawyers and scientists within the unit.

Key responsibilities will relate to

- ensuring correct application of existing pharmaceutical legislation;
- participating in scientific committees and working parties;
- drafting, together with colleagues, new pieces of legislation.

The new colleague will have numerous contacts with other Commission services, the Member States, the European Medicines Agency as well as all major stakeholders, in particular pharmaceutical industry.

Numéro d'emploi: 48355

3. Main qualifications :

We are looking for a motivated colleague with a university degree in law, human medicine or pharmaceutical sciences and special interest in the regulatory framework of pharmaceuticals. The candidate should be interested in life science and related legal questions. He/she should like to work in a team and to communicate with

internal and external contacts. Experience in pharmaceutical regulation is desirable, but not required.

4. Languages:

Excellent knowledge of English is indispensable, knowledge of French is an advantage.

AVIS DE VACANCE
EXPERT NATIONAL DETACHE

5. Direction générale	: Entreprises et Industrie
- Direction	: F - Biens de consommation
- Unité	: 2 - Produits pharmaceutiques
- Lieu d'affectation	: Bruxelles
- Chef d'unité	: Martin Terberger
	Tel. +32 2 29 53986
- Date de début	: 16.09.2007

6. Principaux domaines de responsabilité :

Notre unité (ENTR/F/2 – Produits pharmaceutiques) est responsable de la gestion des médicaments à usage humain et vétérinaire et assume des responsabilités vis-à-vis de l'Agence Européenne des Médicaments. En collaboration avec une autre unité dans la même Direction, sa mission est aussi de promouvoir l'innovation et la compétitivité de l'industrie pharmaceutique, un secteur industriel clef, et de suivre des activités de recherche.

Nous proposons un poste d'administrateur, désireux de nous apporter un support dans l'application et les développements futurs des acquis pharmaceutiques avec le triple objectif de la protection de la santé publique, de la contribution au Marché unique pour les médicaments et de favoriser la compétitivité de l'industrie européenne. Le/la nouveau / (nouvelle) collègue travaillera dans une équipe composée de juristes et scientifiques de l'unité.

Ses principales responsabilités seront:

- d'assurer une application correcte de la législation pharmaceutique existante ;
- de participer à des comités scientifiques et à des groupes de travail ;
- d'élaborer, avec les collègues, de nouvelles règles législatives.

Le nouveau collègue aura de nombreux contacts avec les autres services de la Commission, les Etats membres, l'Agence Européenne des Médicaments ainsi qu'avec les principales parties intéressées, en particulier dans l'industrie pharmaceutique.

Numéro d'emploi: 48355

7. Principales qualifications :

Nous recherchons un(e) collègue motivé(e) avec un diplôme universitaire en droit, médecine humaine ou sciences pharmaceutiques et ayant un intérêt spécial pour la normalisation des produits pharmaceutiques. Le/la candidate devra être intéressée dans les sciences humaines et les questions juridiques y afférentes. Il/elle devra aimer travailler en équipe et aimer les contacts internes et externes. Une expérience dans les règlements pharmaceutiques est souhaitable mais non requise.

8. Langues:

Une excellente connaissance de l'anglais est indispensable, la connaissance du Français est un avantage.

NOTICE OF VACANCY

SECONDED NATIONAL EXPERT – SNE

1. Directorate general:	Research (RTD)
- Directorate:	F – Health
- Unit:	3 – Infectious Diseases
- Place of work:	Brussels
- Head of unit:	Mr. Bernard Mulligan
Tel.:	(32) 2-29 68172
- Date of taking up duties:	1 September 2007

2. Main areas of responsibility:

- Monitoring of developments in the field of infectious diseases research, with particular emphasis on poverty-related and neglected infectious diseases;
- Contribution to the preparation of work programmes and strategy papers in the field of infectious diseases;
- Management, under the supervision of a civil servant, of project evaluation sessions, contract negotiations and monitoring of projects in the above-mentioned area;
- Contribution to the analysis and impact of the programme and its actions in the above-mentioned area;
- Contribution to the dissemination of research results obtained in this area.

3. Main qualifications:

- Have a university degree in the area of Life Sciences (medical doctor, biologist) and an appropriate professional experience of at least 3 years;
- Have a good knowledge of Community policy, legislation and programmes, which are relevant for the areas of infectious diseases research;
- Be able to work autonomously as well as in a team, to gather and share information and ideas;
- Be able to work under pressure. Be able to communicate and work in a multi-cultural and multilingual environment.

4. Languages:

A very good command of English, written and oral, is necessary. The knowledge of any other language is an asset.

AVIS DE VACANCE

EXPERT(E) NATIONAL(E) DÉTACHÉ(E)

5. Direction générale :	Recherche (RTD
- Direction :	F – Santé
- Unité :	3 - Maladies infectieuses
- Lieu d'affectation:	Bruxelles
- Chef d'Unité:	Bernard Mulligan
Tél.:	(32) 2 2968172
- Date de début :	1er septembre 2007
6. Principaux domaines de responsabilité :	

- Suivi des développements dans le domaine des maladies infectieuses et, plus particulièrement, de la recherche sur les maladies liées à la pauvreté et les maladies infectieuses négligées;
- Contribution à la préparation des programmes de travail ainsi que des documents de réflexion dans le domaine de la recherche sur les maladies infectieuses;
- Sous la supervision d'un fonctionnaire, gestion des sessions d'évaluation de projets, négociation des actions sélectionnées et suivi contractuel d'actions spécifiques de soutien dans le secteur susmentionné;
- Contribution à l'analyse des résultats obtenus au sein du programme et des actions entreprises dans le secteur susmentionné;
- Contribution à la valorisation et diffusion des résultats de recherche dans ce secteur.

7. Principales qualifications :

- Etre titulaire d'un diplôme universitaire dans le domaine des sciences du vivant (médecin, biologiste) et avoir une expérience professionnelle appropriée d'au moins 3 ans.
- Disposer de bonnes connaissances des politiques communautaires, des programmes et législations qui sont pertinents pour les secteurs de la recherche dans le domaine des maladies infectieuses;
- Etre capable de travailler de façon autonome aussi bien qu'en équipe; travailler en collaboration;
- Etre capable de travailler sous pression ; être capable de communiquer et de travailler dans un environnement multiculturel et multilingue.

8. Langues:

Avoir une très bonne connaissance de l'anglais écrit et parlé. La connaissance de toute langue supplémentaire est un atout.